

Title (en)

Device for a cooking hob with a mounting frame and a base part and cooking hob with such a device

Title (de)

Vorrichtung für ein Kochfeld mit einem Montagerahmen und einem Bodenteil sowie Kochfeld mit einer derartigen Vorrichtung

Title (fr)

Dispositif de plaque de cuisson comprenant un cadre de montage et une partie de fond et plaque de cuisson dotée d'un tel dispositif

Publication

EP 2770262 A2 20140827 (DE)

Application

EP 14154111 A 20140206

Priority

DE 102013203110 A 20130226

Abstract (en)

The mounting device (19) is composed of mounting frame and bottom portion (13). A hole (16) is formed on edge of strip-like shielding element in bottom portion for allowing cooking hob to stand up in perforated plan. An oriented divider (10) is arranged in direction of hole for dividing surrounding space of mounting frame into separate areas (14,15). The divider and shielding elements (20,21) are overlapped in direction of hole axis (A).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (19) für ein Kochfeld (1), mit einem Montagerahmen (8) und einem Bodenteil (13), in welchem zumindest ein Loch (16) ausgebildet ist, an dessen Rand ein streifenartiges Abschirmelement (13a) angeordnet ist und aus der Lochebene nach oben stehend ausgebildet ist, und mit zumindest einen in Richtung des Lochs (16) orientierten Trennsteg (10) zur Unterteilung des von dem Montagerahmen (8) umgegeben Raums in Teilräume (14, 15) ausgebildet ist, wobei der Trennsteg (10) und das Abschirmelement (20, 21) in Richtung der Lochachse (A) überlappend angeordnet sind. Die Erfindung betrifft auch ein Kochfeld (1) mit einer Vorrichtung (19).

IPC 8 full level

F24C 15/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/10 (2013.01); **F24C 15/101** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 10259744 A1 20040715 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- DE 29610465 U1 19971009 - AEG HAUSGERAETE GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2770262 A2 20140827; EP 2770262 A3 20141112; EP 2770262 B1 20191218; DE 102013203110 A1 20140828

DOCDB simple family (application)

EP 14154111 A 20140206; DE 102013203110 A 20130226